








 
Her er det fullt allerede. Hvordan blir trafikksituasjonen for vanlige skigåere dersom 

skiskytteranlegget bli utbygd?



 


